
Presidium vragen en opmerkingen D66      bij18-324 

 Stemmen via stembriefje: mogen personen die zelf onderwerp van stemming zijn via 

stembriefjes plaats nemen in de kiescommissie? Zoals dit gebeurde bij de installatie van 

de vertrouwenscommissie afgelopen raadsvergadering (25 april). Monique Bankras en 

Stefan Brau waren beide gevraagd voor de stemcommissie terwijl zij zelf onderwerp van 

stemming waren. 

 

 Raadsinformatiebrieven: in een raadsinformatiebrief over uitbreiding fietsenstalling bij 

station Heerhugowaard werd gevraagd om inhoudelijke bezwaren van de raadsleden 

voor de financiering van de uitbreiding van de fietsenstalling bij het station. Wethouder 

Stam benadrukte dit nogmaals in de commissie van 15 mei jongstleden omdat het de 

meeste personen is ontgaan.  

Onze fractie is van mening dat soort gelijke verzoeken niet via raadsinformatiebrieven 

gevraagd mogen worden. Dat is ook niet de strekking van zo’n raadsinformatiebrief. Ons 

verzoek is om dit op een andere manier aan raadsleden kenbaar te maken.  

Bovendien ging het hier om een extra krediet van 27.000 euro. We zijn al eerder 

akkoord gegaan dat financieringsvoorstellen tot een bedrag 50.000 euro slechts aan de 

raad gecommuniceerd dient te worden en hiervoor hoeft er geen toestemming voor 

gevraagd te worden. Waarom wordt hiervoor de mening van de raadsleden gevraagd? 

 

 Commissievergaderingen maand mei: al eerder heeft de D66-fractie aangegeven dat 

de beide commissievergaderingen in de maand mei, gezien het beperkte aantal 

onderwerpen op de agenda, tot één commissievergadering samengevoegd kunnen 

worden. Antwoord vanuit de griffie, dit kon niet omdat de commissievoorzitters dit zo 

hebben besloten. Onze insteek is efficient vergaderen en niet vergaderen om het 

vergaderen. De onderwerpen op de commissievergadering van 15 mei konden met een 

gerust hart overgeheveld worden naar de commissievergadering van 22 mei zonder 

tekort te doen aan het debat of de kwaliteit.  

 


